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  PROTOKÓŁ  Nr IX/2015 

z przebiegu IX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku 

z dnia 25 czerwca 2015 roku 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur powitał radnych, Pana Wiesława Czyczerskiego 

Burmistrza Zbąszynka, Pana Jana Makarewicza Sekretarza Gminy, Panią Anetę Nawracała 

Skarbnik Gminy, Pana Czesława Fiedorowicza Przewodniczącego Sejmiku Województwa 

Lubuskiego, Pana Mariusza Ostapczuka Komendanta Powiatowego Policji  

w Świebodzinie, Pana Zygmunta Rogowskiego Komendanta Państwowej Straży Pożarnej, 

Pana Grzegorza Ławrynowicza Zastępcę Komendanta Komendy Regionalnej Straży 

Ochrony Kolei, Pana Leszka Parandyka Prezesa Zarządu Powiatowego Związku OSP RP  

w Świebodzinie, Prezesów i Druhów OSP z terenu Gminy Zbąszynek, Pana Leszka 

Bochniaka Strażnika Miejskiego, Pana Pawła Nowaka Zastępcę Nadleśniczego 

Nadleśnictwa Babimost, kierowników jednostek organizacyjnych, kierowników referatów 

Urzędu Miejskiego w Zbąszynku, przedstawicieli mediów oraz pozostałych przybyłych gości i 

otworzył obrady IX sesji Rady Miejskiej w Zbąszynku o godz. 1300. Jednocześnie stwierdził, 

że na sali obecnych jest 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 

osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji /listy obecności 

radnych oraz gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu/.  

 

Nieobecni: 

Grzegorz Bielecki 

 

Do pkt. 2. 

Wybór Sekretarza obrad 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przyjętym zwyczajem na Sekretarza obrad sesji zgłosił 

kandydaturę radnego Macieja Szulca  (wyraził zgodę) i zarządził głosowanie. 

- za pełnieniem przez radnego Macieja Szulca  funkcji Sekretarza obrad dzisiejszej 

sesji Rady - głosowało 14 radnych. 

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że Sekretarzem obrad 

dzisiejszej sesji Rady został radny Maciej Szulc. 

Do pkt.3. 

Przyjęcie porządku obrad 

1.  Otwarcie sesji 

2.  Wybór Sekretarza obrad 

3.  Przyjęcie porządku obrad 

4.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 

5.  Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 

6.  Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 

7.  Interpelacje i zapytania 
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8.  Bezpieczeństwo i porządek publiczny na terenie Gminy Zbąszynek: 

    a/ informacja o działalności KPP w Świebodzinie 

    b/ informacja z działalności Strażnika Miejskiego 

    c/ informacja o zabezpieczeniu ppoż. 

9. Podjęcie uchwał: 

    a) w sprawie współfinansowania opracowania koncepcji budowy ścieżek rowerowych na 

         terenie Gmin: Zbąszynek, Świebodzin i Szczaniec (projekt nr 1)  

    b)  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu  

         zawarcia umów dzierżawy nieruchomości gminnych (projekt nr 2) 

    c)  w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników (projekt nr 3) 

    d)  w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 14.05.2015 r. (projekt nr 4) 

10.  Odpowiedzi na interpelacje  

11.  Oświadczenia i wolne wnioski 

12.  Zakończenie obrad 

 

Do odczytanego przez siebie porządku obrad Przewodniczący Rady zaproponował 

wprowadzenie następujących zmian: 

 

1.  Otwarcie sesji 

2.  Wybór Sekretarza obrad 

3.  Przyjęcie porządku obrad 

4.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 

5.  Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 

6.  Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 

7.  Interpelacje i zapytania 

8.  Bezpieczeństwo i porządek publiczny na terenie Gminy Zbąszynek: 

    a/ informacja o działalności KPP w Świebodzinie 

    b/ informacja z działalności Strażnika Miejskiego 

    c/ informacja o zabezpieczeniu ppoż. 

9. Podjęcie uchwał: 

    a)  w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Zbąszynek na 2015 rok (projekt nr 1) 

    b) w sprawie współfinansowania opracowania koncepcji budowy ścieżek rowerowych  

          na terenie Gmin: Zbąszynek, Świebodzin i Szczaniec (projekt nr 2)  

    c)  w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu  

         zawarcia umów dzierżawy nieruchomości gminnych (projekt nr 3) 

    d)  w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników (projekt nr 4) 

    e)  w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 14.05.2015 r. na działalność Burmistrza Gminy  

         Zbąszynek (projekt nr 5) 

10.  Odpowiedzi na interpelacje  

11.  Oświadczenia i wolne wnioski 

12.  Zakończenie obrad 

 

Porządek obrad po zmianie przyjęto jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady podsumował pracę Burmistrza Zbąszynka na rzecz Gminy 

Zbąszynek, w kontekście doniosłego wydarzenia – nadania odznaki za Zasługi dla 
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Województwa Lubuskiego. Następnie Pan Jan Mazur udzielił głosu Przewodniczącemu 

Sejmiku Województwa Lubuskiego. 

 

W krótkim przemówieniu Pan Czesław Fiedorowicz wskazał na liczne zasługi Pana 

Wiesława Czyczerskiego, które przyczyniły się do rozwoju nie tylko Gminy Zbąszynek ale  

i województwa lubuskiego. Do najważniejszych z nich Przewodniczący Sejmiku zaliczył 

m.in.: gazyfikację Gminy, uporządkowanie gospodarki wodno-ściekowej, modernizację 

infrastruktury drogowej, walkę o wybudowanie obwodnicy Kosieczyna, budowę obiektów 

sportowo-kulturalnych, przyciągnięcie strategicznego inwestora, które przyczyniło się do 

znaczącego spadku bezrobocia w Regionie Kozła.    

Następnie Przewodniczący Sejmiku Województwa Lubuskiego wręczył Panu Wiesławowi 

Czyczerskiemu odznaczenie za Zasługi dla Województwa Lubuskiego. 

 

Burmistrz Zbąszynka serdecznie podziękował za przyznane wyróżnienie, podkreślając iż 

wszyscy razem na nie zasłużyliśmy.  

 

Do pkt. 4 

 

 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 

 

Przewodniczący Rady Jan Mazur  poinformował radnych, że protokół przez czas trwania 

sesji będzie wyłożony do wglądu i jeśli nie będzie uwag zostanie przyjęty w pkt.11 porządku 

obrad. 

 

Do pkt. 5 

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym /sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/. 

 

Do pkt.6  

Informacja z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym 

Burmistrz Wiesław Czyczerski przedstawił informację z działalności w okresie 

międzysesyjnym /informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.  

W uzupełnieniu do przedstawianego sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym 

dołączona została informacja z działalności referatów Urzędu Miejskiego w okresie 

międzysesyjnym /informacja z działalności referatów UM w okresie od 28 maja 2015 r. do 24 

czerwca 2015 r. . - stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/. 
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Do pkt. 7 

 Interpelacje i zapytania  

 

Pan Marek Pych złoży na ręce Przewodniczącego Rady pisemną interpelację dotyczącą 

profilaktyki szczepień na wirus brodawczaka ludzkiego – HPV. Radny wniósł tym samym 

prośbę o uruchomienie na terenie Gminy programu  szczepień w ww. zakresie. 

 

Pani Beata Żelechowska w imieniu mieszkańców Kręckiej Winnicy podziękowała za 

wykonanie drogi. Następnie radna poprosiła o usytuowanie w ww. miejscu znaku zakazu 

wjazdu samochodów ciężarowych oraz dokończenie remontu tej drogi, ponieważ woda z 

opadów spływa na prywatne posesje. 

 

Do pkt. 8  

 

Bezpieczeństwo i porządek publiczny na terenie Gminy Zbąszynek: 

a) informacja o działalności KPP w Świebodzinie 

b) informacja z działalności Strażnika Miejskiego 

c) informacja o zabezpieczeniu ppoż. 

 

a/ 

 

Informacja o działalności Komendy Powiatowej Policji w Świebodzinie została omówiona 

przez Komendanta Powiatowego Mariusza Ostapczuka na posiedzeniu Komisji Porządku 

Publicznego i Praworządności, w dniu 15 czerwca  br., na sali wiejskiej w Rogozińcu. 

W ramach uzupełnienia Pan Komendant przedstawił prezentację multimedialną stanowiącą 

zbiór najważniejszych zagadnień dotyczących zarówno działalności Komendy jak i stanu 

porządku publicznego i bezpieczeństwa na terenie Gminy Zbąszynek w 2014 roku i I połowie 

2015 roku. 

Podsumowanie ww. sprawozdawczości Pan Mariusz Ostapczuk zakończył 

podziękowaniem za współpracę oraz wsparcie finansowe zakupu rowerów dla Policji. 

 

Odnosząc się do przedmiotowego zagadnienia radny Łukasz Szymański przybliżył radnym 

informację dotyczącą przebiegu happeningu pn. „Ogólnopolski Głos Profilaktyki”. 

 

Przewodniczący Rady ogłosił 5 minutową przerwę. 

 

Po przerwie: 

 

b/ – c/ 

 

Pan Jan Mazur poinformował, iż w tej części posiedzenia głos jako pierwszy zabierze Pan 

Paweł Nowak, który po swoim wystąpieniu będzie zmuszony opuścić obrady sesji z uwagi na 

obowiązki z służbowe. 
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Pan Paweł Nowak przedstawił prezentację multimedialną, w której przedstawiona została 

analiza szkodnictwa leśnego na terenie Nadleśnictwa Babimost w 2014 roku i I połowie 2015 

roku. 

/Płyta CD z prezentacjami multimedialnymi, pn. „Stan porządku publicznego 

 i bezpieczeństwa w Gminie Zbąszynek za 2014/2015 oraz sprawozdanie z działalności KPP 

w Świebodzinie”, „Analiza szkodnictwa leśnego Nadleśnictwa Babimost za 2014 rok  

i I półrocze 2015 roku” stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/. 

 

Odnosząc się do przedmiotowego zagadnienia Burmistrz Zbąszynka poinformował  

o przeprowadzonym remoncie dróg leśnych na odcinku Nowy Gościniec – Boleń oraz 

planowanych pracach naprawczych w obrębie krzyżówki Kręcko – Babimost w stronę 

nastawni w Dąbrówce Wlkp.  

 

Komendant Gminny Ochrony Przeciwpożarowej Leszek Parandyk w imieniu gminnych 

OSP podziękował Nadleśnictwu Babimost za współpracę. 

 

Przewodniczący Rady przekazał na ręce Pana Pawła Nowaka tabliczkę okolicznościową 

stanowiącą podziękowanie za współpracę Nadleśnictwa z tutejszym samorządem. 

 

Następnie o podsumowanie najważniejszych informacji z zakresu ochrony przeciwpożarowej 

został poproszony Komendant Gminny Ochrony Przeciwpożarowej Leszek Parandyk, 

który przedstawił sprawozdanie z zakresu ochrony przeciwpożarowej w 2014 roku  

z perspektywy działalności strażaków ochotników. 

/Sprawozdanie za rok 2014- z zakresu ochrony przeciwpożarowej stanowi załącznik nr 7 do 

niniejszego protokołu/. 

 

Ponadto w ramach przedmiotowego zagadnienia głos zabrali Komendant Powiatowy 

Państwowej Straży Pożarnej Zygmunt Rogowski oraz Zastępca Komendanta Komendy 

Regionalnej Straży Ochrony Kolei Grzegorz Ławrynowicz, którzy pokrótce odnieśli się do 

szeroko rozumianej współpracy ww. służb ze zbąszyneckim samorządem. 

 

Podsumowując całość omawianego zagadnienia Przewodniczący Rady przybliżył radnym 

zestawienie wydatków poniesionych na bezpieczeństwo i porządek publiczny w latach 2013-

2015, które zostało szczegółowo przeanalizowane na posiedzeniu Komisji Gospodarki  

i Budżetu w dniu 17 czerwca br. Pan Jan Mazur wspomniał tym samym o informacji  

z działalności Strażnika Miejskiego, którą przedstawił Pan Leszek Bochniak na posiedzeniu 

Komisji Porządku Publicznego i Praworządności w dniu 15 czerwca br. 

/Informacja z działalności Strażnika Miejskiego za okres II półrocza 2014 r. i I półrocza  

2015 r. oraz zestawienie wydatków na bezpieczeństwo i porządek publiczny w Gminie 

Zbąszynek w latach 2013-2015 stanowią załączniki nr 8-9 do niniejszego protokołu/. 

 

Następnie w ramach podziękowania za działalność na rzecz poprawy bezpieczeństwa na 

terenie Gminy, na ręce przedstawicieli ww. służb Przewodniczący Rady i Burmistrz 

Zbąszynka złożyli symboliczne statuetki. 

 

Rada Miejska jednogłośnie przyjęła przedstawione informacje. 
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Radny Wojciech Półtorak opuścił obrady sesji. 

Aktualna liczba biorących udział w sesji: 13 radnych. 

 

Do pkt. 9 

  

               Podjęcie uchwał 

a. 

 

Skarbnik Gminy Aneta Nawracała przedstawiła treść projektu uchwały  

w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Zbąszynek na 2015 rok (projekt nr 1). 

Przewodniczący Rady Jan Mazur zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego 

projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 13 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IX/42/2015  

w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Zbąszynek na 2015 rok.  

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr IX/42/2015 w sprawie zmian uchwały budżetowej Gminy Zbąszynek na 2015 rok 

została podjęta jednogłośnie. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/. 

 

b.  

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 

współfinansowania opracowania koncepcji budowy ścieżek rowerowych na terenie 

Gmin: Zbąszynek, Świebodzin i Szczaniec (projekt nr 2). 

 Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo  

z projektem uchwały na posiedzeniach Komisji Stałych, przedstawił stanowiska Komisji, 

zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały. 

Radny Marek Pych zapytał o planowaną długość ścieżek. 

Burmistrz Zbąszynka nie określił dokładnej długości ścieżek. Niemniej jednak podkreślił, iż 

chodzi o wjazdy z Kręcka na Koźminek i z Bolenia w  stronę Szczańca. 

Następnie Pan Jan Mazur zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 13 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IX/43/2015  

w sprawie współfinansowania opracowania koncepcji budowy ścieżek rowerowych na terenie 

Gmin: Zbąszynek, Świebodzin i Szczaniec. 

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

 Nr IX/43/2015 w sprawie współfinansowania opracowania koncepcji budowy ścieżek 

rowerowych na terenie Gmin: Zbąszynek, Świebodzin i Szczaniec została podjęta 

jednogłośnie.  

/Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/. 

 

c. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów 

dzierżawy nieruchomości gminnych (projekt nr 3). 
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 Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo  

z projektem uchwały na posiedzeniach Komisji Stałych, przedstawił stanowiska Komisji, 

zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym 

zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 13 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IX/44/2015  

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 

umów dzierżawy nieruchomości gminnych.  

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr IX/44/2015 w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umów dzierżawy nieruchomości gminnych została podjęta 

jednogłośnie.  

/Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/. 

 

d. 

 

Burmistrz Zbąszynka Wiesław Czyczerski przedstawił treść projektu uchwały  

w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników (projekt nr 4). 

Przewodniczący Rady Jan Mazur przypomniał, że Komisje zapoznały się szczegółowo na 

swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 

dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 13 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IX/45/2015  

w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników.  

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr IX/45/2015 w sprawie powołania zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na 

ławników została podjęta jednogłośnie.  

/Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu/. 

 

e. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił treść projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi  

z dnia 14.05.2015 r. na działalność Burmistrza Gminy Zbąszynek (projekt nr 5). 

Pan Jan Mazur przypomniał, że Komisja Gospodarki i Budżetu zapoznała się szczegółowo  

z projektem uchwały, przedstawił stanowisko Komisji, zapytał czy są dodatkowe zapytania 

do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 

Rada Miejska w obecności 13 radnych, jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr IX/46/2015  

w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 14.05.2015 r. na działalność Burmistrza Gminy 

Zbąszynek.  

W wyniku głosowania Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że Uchwała  

Nr IX/46/2015 w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 14.05.2015 r. na działalność 

Burmistrza Gminy Zbąszynek została podjęta jednogłośnie.  

/Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/. 
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Do pkt. 10 

 

 Odpowiedzi na interpelacje 

 

Odpowiadając na interpelację dotyczącą profilaktyki szczepień, Pan Wiesław Czyczerski 

poinformował, iż Gmina wstępnie rozpoznała temat, a szczegółowe informacje w powyższym 

zakresie ukażą się na łamach nowego wydania Zbąszyneckiego Kwartalnika. Burmistrz 

Zbąszynka Wiesław Czyczerski przytoczył tym samym analizę wyników ankiety, 

przeprowadzonej wśród rodziców dzieci z klas V szkoły podstawowej w Zbąszynku. 

Z informacji przytoczonych przez Pana Burmistrza wynika, iż wyniki przeprowadzonej 

ankiety wskazują na potrzebę opracowania gminnego programy informacyjno-edukacyjnego 

w zakresie profilaktyki nowotworowej. W związku z tym temat będzie w dalszym ciągu 

analizowany, a założenia programu zostaną skonsultowane z rodzicami dzieci i właściwą 

komisją Rady Miejskiej. 

 

Odnosząc się do zapytania radnej Beaty Żelechowskiej, Burmistrz Zbąszynka oznajmił, iż 

znak zakazu miał zostać usytuowany, niemniej jednak tematem tym zajmuje się komisja przy 

Starostwie Powiatowym, która uzgodni te i inne ustalenia z zakresu oznakowania gminnych 

dróg po konsultacji z Policją. Spotkanie w przedmiotowym zakresie zaplanowano na drugą 

część lipca.  

Nawiązując do tematu drogi, Burmistrz Zbąszynka oznajmił, iż wyrównywana droga siłą 

rzeczy podnosi się w stosunku do innych dróg niewyrównanych. Jeśli chodzi o drogę w 

Kręcku w stronę Stradzewa przy drodze wyłożonej z płyt, to droga ta jest zaniżona względem 

pobocza i lasu. W związku z tym staje się ona naturalnym ciekiem wodnym w momencie 

intensywnych opadów. Pan Wiesław Czyczerski  podkreślił, że dopóki nie zrobi się drogi na 

Stradzewo do końca, to niestety sytuacja będzie się powtarzać. Na terenie Gminy 

wykonywane są w kolejności inne drogi. Tej nie ma obecnie w planie do wykonania.  

 

 

Do pkt. 11. 

 

Oświadczenia i wolne wnioski 

 

W ramach tej części obrad głos zabrał Pan Jerzy Wolny, który w pierwszej kolejności 

wyraził słowa uznania dla organizacji przedsięwzięcia jakim było 70-lecie szkoły 

Podstawowej w Zbąszynku. Następnie radny podziękował Burmistrzowi Zbąszynka za 

dofinansowanie wyjazdu drużyny piłkarskiej TKKF do Holandii. Pan Jerzy Wolny streścił tym 

samym przebieg wizyty i rezultaty turnieju piłkarskiego. 

 

Pan Łukasz Szymański podziękował Burmistrzowi, Przewodniczącemu Rady oraz 

pozostałym radnym za wspieranie działań w zakresie remontu drogi wojewódzkiej nr 302 w 

Kosieczynie. Radny poinformował o częściowej naprawie nawierzchni, która w końcu w 

jakimś stopniu satysfakcjonuje mieszkańców Kosieczyna. 

 

Pan Marek Pych podziękował Burmistrzowi Zbąszynka oraz pracownikom urzędu za 

naprawę dziury przy szkole podstawowej w Dąbrówce Wlkp. Radny poinformował tym 
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samym o zajęciu II miejsca w konkursie na najpiękniejszą wieś w województwie lubuskim, 

które przyznano Dąbrówce Wlkp. 

 

Podsumowując obrady sesji Przewodniczący Rady poinformował o korespondencji, która 

wpłynęła do biura Rady Miejskiej od czasu ostatniej sesji /Przedmiotowa informacja stanowi 

załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/. 

Następnie Pan Jan Mazur poinformował o tematyce i terminach sierpniowych obrad Rady 

Miejskiej w Zbąszynku, (w tym o konieczności rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy, która 

wpłynęła do tut. urzędu w dniu 23.06.2015 r.). 

 

Ponadto Przewodniczący Rady skierował do radnych życzenia spokojnego wypoczynku w 

trakcie wakacyjnej przerwy w miesiącu lipcu br. 

 

Na koniec Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół z poprzedniej sesji Rady przez czas 

trwania sesji był wyłożony do wglądu i nie wpłynęły żadne uwagi co do jego treści. Następnie 

zarządził głosowanie nad jego przyjęciem: 

 

- za przyjęciem protokołu z VIII  zwyczajnej  sesji Rady z dnia 28.05.2015 r. głosowano- 

13 głosów „za”.   

Przewodniczący Rady Jan Mazur stwierdził, że w wyniku głosowania protokół z VIII 

zwyczajnej sesji z dnia 28.05.2015 r. został przyjęty jednogłośnie w obecności 13 

radnych. 

 

Do pkt.12 

Zakończenie obrad 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godzinie 1630 zamknął  IX 

zwyczajną sesję Rady Miejskiej. 

Protokołowała:                                 Sekretarz obrad:                       Przewodniczący obrad: 

Bernadetta Utrata                              Maciej Szulc                                  Jan Mazur 

 

Protokół otrzymują: 

1. Burmistrz  

2. Sekretarz Gminy 

3. Skarbnik Gminy 

4. Przewodniczący Rady 

 


